



Licence No. - No de licence  
**2019/61126**

**LICENCE**

Pursuant to the provisions of the Controlled Drugs and Substances Act and its Regulations this licence is issued to:

**LICENCE**

Conformément aux dispositions de la Loi réglementant certaines drogues et autres substances et ses Règlements, la présente licence est délivrée à:

NDI ADRL INC.  
1-1680 Tech Avenue  
Mississauga ON L4W 5S9

as a licensed dealer at the premises indicated above, for the conduct of the following activities:

- Possession
- Production
- Packaging
- Sale
- Sending, Transportation and Delivery

à titre de distributeur autorisé au lieu indiqué ci-haut, pour la conduite des activités suivantes:

- Possession
- Production
- Emballage
- Vente
- Expédition, transport et livraison

for the following controlled substances including their salts as listed in the Regulations:

pour les substances contrôlées suivantes incluant leurs sels telles que listées dans les Règlements:

PAGE 1 OF/DE 1

- <sup>1</sup>Codeine
- Anileridine
- <sup>1</sup>Fentanyl
- Diethylpropion
- Butorphanol
- Nalbuphine
- Diazepam
- Methyltestosterone
- Testosterone
- Zeranol

<sup>1</sup>Report of any unusual orders involving these substances must be made to Health Canada within 72 hours of becoming aware of such orders, in a manner and format specified by Health Canada.

Assistant Manager or Manager, Authorizations Division,  
Office of Controlled Substances, CSD/ORB  
for and on behalf of the Minister of Health  
Effective date of the licence (YYYY-MM-DD):

Gestionnaire associé ou Gestionnaire, Division des autorisations,  
Bureau des substances contrôlées, DSC/DGIMO  
pour la Ministre de la Santé  
Date de prise d'effet de la licence (AAAA-MM-JJ):

2019-01-23

This licence expires (YYYY-MM-DD):

La présente licence expire (AAAA-MM-JJ):

2019-12-31

This licence is restricted, in addition to all other applicable conditions of licensure, in that the controlled substance inventory cannot exceed the amount allowed by the security level indicated below:

Cette licence est restreinte, en plus des autres conditions qui s'appliquent, du fait que l'inventaire des substances contrôlées ne peut pas dépasser le maximum autorisé par le niveau de sécurité apparaissant plus bas: